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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 

 

 

Készült: 2010. január 11-én 14.00 órai kezdettel tartott RENDKÍVÜLI Képviselő-testületi 

ülésről. 

 

N A P I R E N D E K :  

 

1./ Egyek Móra Ferenc Általános Iskola és Napköziotthonos Óvodák eszközbeszerzésére 

kiírt közbeszerzési eljárás eredményhirdetése. 

                                                           D5 /1/2010.(I.11.) sz. határozat 

 

2./ Pályázatokkal kapcsolatos döntések 

(Bartók Béla utca burkolat felújítása c. TEUT pályázattal kapcsolatos döntés, stb….) 

                                                          A15 /2/2010. (I.11.) sz. határozat 

       

       3./ Egyebek 

 

            

Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

 

Szincsák Ferenc polgármester: 

Köszöntöm a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitom. Megállapítom, hogy az 

ülés szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel 14 képviselőből 9 jelen van. 

Kovács Sándorné  képviselőnő késni fog az ülésről. 

 

Javaslom, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Soltész Gábor és Szalai Erika  képviselőket, a 

jegyzőkönyv vezetésével Berkes Zoltánnét  bízza meg a Képviselő-testület. 

 

Aki a fenti javaslattal egyetért kézfelnyújtással szavazzon. 

 

A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal  elfogadta. 

 

Javaslom, hogy a meghívón szereplő napirendi pontok kibővítésére,  a 2./  napirendi ponthoz  

vegyük fel még  az alábbi  napirendeket.  

 

- Döntés az ÉAOP-2009-5.1.2.D2. kódszámú csapadék és belvízelvezetés című 

pályázathoz szükséges megvalósíthatósági tanulmány fedezetéről 

                                                       A15 /3/2010. (I.11.) sz. határozat 

    

      -    Döntés Kistérségi közmunka pályázat tárgyában    

                                                            A15 /4/2010. (I.11.) sz. határozat 
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Aki ezzel egyetért, kézfelnyújtással szavazzon.  

 

A Képviselő-testület a napirendet 9 igen szavazattal elfogadta. 

 

                           

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA: 
 

1./ Egyek Móra Ferenc Általános Iskola és Napköziotthonos Óvodák eszközbeszerzésére kiírt 

közbeszerzési eljárás eredményhirdetése 

 

Szincsák Ferenc polgármester:  mint  tudjuk a közbeszerzési eljárást kiírtuk. Sajnálattal kell 

közölnöm, hogy egyetlen egy jelentkező van. A közbeszerzési eljárás eredményhirdetésére 

felkérem   Elek József urat, akit külön köszöntök körünkben.  

 

Kovács Sándorné  és  Vitéz Zsolt képviselők az ülésre megérkeztek.  A jelenlévő 

képviselők száma:  11 fő.  

 

Elek József ügyvezető igazgató:  nagyon röviden előzetesen elmondanám, hogy a kiírt 

ajánlattételi felhívásunkra  egy ajánlattevő adta  le ajánlatát  határidőn belül. December 21.-én 

volt a borítékbontás.  Ezt követően átvizsgáltam az anyagot és elég sok hiányosság volt 

benne.  Olyan hiányosság, amelyet a közbeszerzési törvény pótolni engedélyez.  Kiküldtem a 

hiánypótlási felhívást,  január 04.-e volt a határidő.  A határidő letelte előtt  valamennyi 

hiánypótlás kiegészítésre került.  Január  04.-én  polgármester úrral és Bóta Barbarával  

közösen megvizsgáltuk a beérkezett hiánypótlásokat. Egyértelműen megállapítottuk, – melyet 

jegyzőkönyvbe is rögzítettünk – hogy a pályázó  100 %.-ban eleget tett hiánypótlási 

kötelezettségének, így  ajánlatát értékelésre alkalmasnak találtuk. Mivel egyedüli ajánlattevő, 

így az ő ajánlata a legkedvezőbb. Kedvezőbb azért is, mert precíz, pontos árajánlatot adott, 

megfelelő díjat adott, jóval kevesebb díjat  ajánlott meg, mint a támogatási szerződésben 

rendelkezésre álló költségünk. Még abban lehet bízni, hogy ugyanolyan  szép és jó munkát 

fog végezni,  mint amilyen ajánlatot  adott.  Szerintem jól felkészült cégről beszélhetünk. Ha 

bármilyen kérdés van  az eljárással kapcsolatosan, amit a döntés-előkészítő javaslat rögzít,  

nagyon szívesen megpróbálok rá válaszolni.  

 
Szincsák Ferenc polgármester:  még el kell mondanom, hogy a közbeszerzési bizottság ma 

13,00 órától megtartotta az ülését, én nagyon szívesen hallgatnám a  bizottság véleményét is.   

 

Soltész Gábor képviselő:   igazából, mivel csak egy pályázat érkezett,  túl sok választási 

lehetősége nem is volt a bizottságnak.  Elek úr is említette, hogy a pályázatban szereplő ár 

jóval kedvezőbb, mint amit összességében vártunk.  

Valószínű, ha több pályázó is van,  egy ilyen árral nem tudott volna versenyezni senki. 

Függetlenül attól, hogy egy pályázat érkezett nem kell attól félnünk,  hogy egy pályázat miatt 

esetleg  anyagilag rosszul jár az önkormányzat. A közbeszerzési bizottság egyöntetűen döntött 

az ajánlattevő mellett.  Úgy gondolom, hogy teljesen korrekt ajánlat mellett  nyugodt szívvel 

fogadhatja el mindenki  a bizottság döntését.    

 

Elek József ügyvezető igazgató:   az árakon túlmenően minden más igényeket és 

követelményeket kielégített  a pályázó. Amit előírtunk mindenre választ adott és a  

szerződésében is vállalta. Tehát nem csak az ajánlatában, hanem a megkötött szerződésében is 

vállalta. Jótállási időt is egy év volt kiírva és két évet vállalt.   
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Bóta Barbara önkormányzati irodavezető:  nekem lenne egy kis kiegészítésem. 

Elektronikusan kiment mindenkinek a döntés-előkészítő javaslat. Tulajdonképpen ezt a 

javaslatot kellene most a testületi tagoknak elfogadni. Azzal a nagyon kicsi technikai 

módosítással, hogy a döntés-előkészítő javaslatban van egy utolsó mondat, ahol a képviselő-

testület felhatalmazza az önkormányzat polgármesterét, hogy a kapcsolódó szállítási 

szerződést az ALEX  Fémbútor Kft-vel  kösse meg az  ajánlattételi felhívásban rögzítetteknek 

megfelelően.  Itt van egy pici módosítás, helyesen :  A képviselő-testület jelen határozatával 

felhatalmazza az Egyek Nagyközségi Önkormányzat Polgármesterét, hogy a kapcsolódó 

szállítási szerződést az   ALEX. Fémbútor Kftl-vel kösse meg  az  „eredményhirdetési 

jegyzőkönyvben”  rögzítetteknek megfelelően.  

 

Szincsák Ferenc polgármester:   még annyit hadd mondjak el, hogy előzetes számítások 

szerint  lényegesen kedvezőbb helyzetbe kerültünk az iskolánál, még akkor is ha a pályázat 

adta lehetőséget kimerítjük.  Ez itt a fűtéskorszerűsítés témaköre.  3 millió + ÁFA.-val léptük 

túl és 30 milliót terveztünk.  Hitelállományunk kedvezően fog alakulni, most már be is tudjuk 

tartani a későbbiekben is a számokat. Igen kedvező lett ez számunkra az előzeteshez képest. 

Tehát elmondhatjuk, hogy  a közbeszerzési eljárás jól sikerült.   

 

Szekeres Zsuzsa közgazdasági irodavezető:   egy pontosítást szeretnék mondani; a 

közbeszerzési tervben is  39 millió forint szerepel és ahhoz képest 35,5 millió  forint a 

pályázat. Mindenféleképpen kedvező az ajánlat.  

 

Dr. Hegedűsné Jámbor Valéria képviselő:   csak annyit szeretnék elmondani, hogy láttam a 

katalógusukat, szerintem nagyon  jó a munkájuk.  

 

Hegyi Mihály képviselő:   a közbeszerzési eljárás során is korrekt volt a kft., látszik, hogy 

önmagára is igényes ez a cég.  

 

Elek József:    ez egy nagy cég egyébként,  gyárt is és beszerzéssel is foglalkozik.  Valószínű 

azért tudott ilyen kedvező árat ajánlani,  mert  ő gyártja is a termékeit.  

 

Szincsák Ferenc polgármester:  van-e még kérdés ezzel kapcsolatban?   

Ha nincs, javaslom szavazzunk. Aki elfogadja  a Közbeszerzési Bíráló Bizottság  javaslatát, 

kérem kézfelnyújtással szavazzon.   

 

A Képviselő-testület 11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 
                                   Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

1/2010. (I.11.) sz. határozata: 

 

 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az Egyek Móra Ferenc Általános Iskola épülettömb 

és a Napköziotthonos Óvoda eszközbeszerzésére kiírt általános 

egyszerű közbeszerzési eljárás  nyertesének  az ALEX Fémbútor Kft-t 

(2072. Zsámbék, Magyar u. 21-23.) hirdeti ki és bízza meg  

28.475.435.- Ft. + ÁFA, összesen: 35.594.294.- Ft.  összegben. 

 

A képviselő-testület felhatalmazza  Egyek Nagyközség 

Önkormányzatának  Polgármesterét, hogy a kapcsolódó szállítási 

szerződést az ALEX Fémbútor  Kft.-vel  kösse meg az 

eredményhirdetési  jegyzőkönyvben rögzítetteknek megfelelően.   
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                                        Határidő: 2010. 01. 29.  

  Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

 

 

2./ Pályázatokkal kapcsolatos döntések 

 

-   Bartók Béla utca burkolat felújítása c. TEUT pályázattal kapcsolatos döntés 

 

Szincsák Ferenc polgármester:  A Bartók Béla utca burkolat felújítása c. TEUT pályázat 

megvalósítása során az előzetes kalkulált költségekhez képest minimális változások történtek. 

Kevesebb lett a műszaki ellenőrzés díj,  a betervezett 115.000.- Ft. + ÁFA-hoz képest, 

összesen 100.000.- Ft. alanyi ÁFA mentes összeg került kifizetésre.  Az építési kivitelezés 

során a betervezett  6.367.995 Ft. + ÁFA, 6.370.000 Ft + ÁFA –ra emelkedett.  E változások 

azt eredményezték, hogy csökkent a projekt összköltsége és ezzel párhuzamosan  a támogatás 

összege, mert a támogatási intenzitás nem változhat.  

2009. 12.22.-ig a támogatási szerződést meg kellett kötni. A szerződéshez   csatolni kellett az 

Önkormányzat képviseletében a polgármester nyilatkozatát, hogy önkormányzatunk  a 

3.246.000 Ft. támogatás összegéből 16.670 Ft.-ról lemond. 

A közreműködő  szervezet kérte, hogy ezt a nyilatkozatot  egy utólagos testületi 

jóváhagyással erősítsük meg. 

 

Aki a fentiekkel egyetért, kérem kézfelnyújtással szavazzon.  

      

A Képviselő-testület 11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 
                                   Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

2/2010. (I.11.) sz. határozat 

  

Egyek Nagyközség Önkormányzatának  Képviselő-testülete úgy 

                                      határozott, hogy „Az útburkolat felújítása a Bartók Béla utcán” című  

                                      TEUT projekt keretében megítélt támogatás tekintetében a 3.246.000 

                                      Ft. támogatás összegéből  16.670 Ft.-ról  lemond.  

 
                                   Határidő:  2010. 01.15. 

                                      Felelős:  Szincsák Ferenc polgármester 

                                                     Bóta Barbara önkormányzati irodavezető 

 

-   Döntés az ÉAOP-2009-5.1.2.D2. kódszámú csapadék és belvízelvezetés című 

           pályázathoz szükséges megvalósíthatósági tanulmány fedezetéről 

 

 

Szincsák Ferenc polgármester:  felkérem  a közgazdasági irodavezető asszonyt, hogy 

tájékoztassa a testületet a napirendről. 

 

Szekeres Zsuzsanna  közgazdasági irodavezető: a Képviselő-testület 2009. szeptemberében 

úgy határozott, hogy  a csapadék és belvízelvezetés című pályázathoz megvalósíthatósági 

tanulmányt készítsen el a MAPI Zrt.  Ez a tanulmány el is készült 2.000.000 Ft. + ÁFA 

összegben.  Akkor a Képviselő – testületi határozatban céltartalék illetve  felhalmozási célú 

hitel volt megjelölve  a kiadás fedezeteként.  Elkészült a megvalósíthatósági tanulmány, most 

lesz kifizetve 2010. január hónapban. Már most a környezetvédelmi alap számlán 

rendelkezésre áll a tanulmány ellenértékének az összege.   
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Tehát nem lenne célszerű, hogy  felhalmozási célú hitel  felvételére kerüljön sor. Ha a 

Képviselő-testület úgy dönt, hogy  erről az alap számláról  kerüljön kiegyenlítésre a számla, 

akkor erről döntsön, ugyanis  a környezetvédelmi alapról szóló rendeletben benne van, hogy 

csak Képviselő-testületi döntéssel lehet felhasználni az alapról  pénzösszeget 

környezetvédelmi célra.  Egyeztettünk az Önkormányzaton belül,  ez bele fér  ebbe a 

kategóriába és ezért merült fel ez a lehetőség.  

 

Szincsák Ferenc polgármester:  aki  az előterjesztéssel egyetért, kérem kézfelnyújtással 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 11 igen szavazattal a következő  határozatot hozta:  

       

                                          Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

                                          3/2010. (I.11.) sz. határozata: 

                              

                                          Egyek Nagyközség Önkormányzatának  Képviselő-testülete 

                                          hozzájárul  ahhoz, hogy  az ÉAOP-2009-5.1.2.D2. kódszámú 

                                          csapadék  és belvízelvezetés című pályázathoz szükséges 

                                          megvalósíthatósági tanulmány elkészítésének ellenértéke  

                                          -  2.000.000 Ft. + ÁFA -  a környezetvédelmi alap elkülönített 

                                          keretéből felhasználásra kerüljön.  

                                           

                                          Felkéri  a polgármestert és a közgazdasági iroda vezetőjét az  

                                          átcsoportosítással kapcsolatos feladatok végrehajtására. 

              

                                          Határidő:  2010. január 31. 

                                          Felelős:  Szincsák Ferenc polgármester 

                                                         Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 

 

 

- Döntés Kistérségi közmunka pályázat tárgyában 

 

Szincsák Ferenc  polgármester:    erre a közmunka pályázatra a Kistérség pályázott, 76 fő 

foglalkoztatására vonatkozóan.  Ebből Egyekre 15 fő esik a munkanélküliek számát tekintve.  

A munkanélküliek arányának megfelelően osztották el.  Ezzel egyetértettünk a társulási 

ülésen.  Saját erő is van sajnos, nem sok 2.715.710.- Ft., ennek a 15/76-od része esik Egyekre.  

A pályázathoz mindenféleképpen szükséges a Képviselő-testületi határozat.  A  pályázatot 

már beadták, de  kérték, hogy – mivel hiánypótlásban valószínűleg meg fog jelenni - minél 

hamarább a testület tárgyalja meg.  Erről azt hiszem már mindenki tudott.  Egy öt hónapos 

pályázatról van szó,  január 15-től – június 15.-ig.  Szerintem hasznos munkát fognak végezni. 

Az eszköz igényt leadtuk, reméljük azt teljesítik.   

Kérem  fogadjuk el  a pályázatot, és igyekszünk ezt legjobban előkészíteni. 

 

Van valakinek kérdése az elhangzottakkal kapcsolatban? 

 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:   ugye itt nem fog felmerülni semmiféle 

járulékos költség, pld: munkába járás költsége, stb?   A tervezés miatt kérdezem, mert  ez így 

535.995.- Ft. 
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Szincsák Ferenc polgármester:  remélem nem lesznek járulékos költségek,   vagy  amit még 

nem közöltek velünk. Annyit tudok, hogy a faluban fognak dolgozni, tehát utazási költség 

valószínűleg nem merül fel. Az eszközök működtetéséhez azonban  biztos nekünk kell az 

üzemanyagot adni.     

A közmunkával kapcsolatos járulékos költségek beépítésre kerülnek a közfoglalkoztatási 

tervbe és ezen keresztül a 2010. évi költségvetésbe,  közfoglalkoztatás járulékos költségei 

címszó alatt.  

 

Javaslom szavazzunk.  Aki az elhangzottakkal egyetért, kérem kézfelnyújtással szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

  

                                      Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

4/2010. (I.11.) sz. határozata: 

 

                           Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

                                      határozott, hogy felhatalmazza a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú 

                                      Társulásának Társulási Tanácsát  a Szociális és Munkaügyi 

                                      Minisztérium által kiírt, 2010/01. számú „Téli-tavaszi” közmunka 

                                      pályázat benyújtására.  

 

                                      A pályázat keretein belül vállalja 15 fő munkanélküli helyben történő 

                                      foglalkoztatását.  

                                      Önerőként vállalja a pályázat önerejének rá eső részét, azaz  

                                       535.995.- Ft.-ot  / a  2.715.710.- Ft. 15/76-od részét /. 

                                        

                                       Felkéri a polgármestert a szükséges dokumentumok aláírására. 

                                      

                                        Felelős:  Szincsák Ferenc polgármester 

                                        Határidő:  azonnal  

     

Mivel több napirend  nem volt polgármester úr  megköszönte az ülésen  megjelenteknek a 

részvételt, és az ülést bezárta.  

 

 

                                                                    k.m.f.t. 

 

_______________________  _______________________ 

 Szincsák Ferenc  Csepreginé Kocsis Nóra 

 Polgármester  Jegyző 

 

 

 

 _______________________  _______________________ 

 Soltész Gábor                                       Szalai Erika 

 Jkv. hitelesítő                                     Jkv. Hitelesítő 

 

 

          _______________________ 

                                                               Berkes Zoltánné 

                                                                   Jkv. vezető 
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